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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17. 06. 2024  

 

 

Tomko: 

Včera som bol zhodou okolností na Šírave a tam už vonkajšie bazény fungujú na každom 

stredisku. Chcem sa spýtať, Trebišov plánuje verejné kúpalisko otvoriť, kedy? 

 

PhDr. Čižmár: 

Pôvodný zámer bol práve uplynulý víkend, tzn. 15. júna, ale vzhľadom na vývoj počasia, je 

predbežná dohoda, že otvorenie bude až v nasledujúcom týždni. To znamená, my sa nevieme 

porovnávať so Zemplínskou Šíravou, keďže Zemplínska Šírava, konkrétne tie oblasti, na 

ktoré ty myslíš, využívajú termálny zdroj. My termálny zdroj nevyužívame, voda sa ohrieva 

klasickým spôsobom, navyše sme dosť závislí od vonkajších podmienok a po skúsenostiach 

z mnohých rokov už vieme, že tá primeraná návštevnosť nám vzniká až v čase, kedy je 

dlhodobo nad 30 C. Navyše, a to si treba uvedomiť, prevádzka areálu vodných športov je 

závislá aj od mnohých pracovných činností, tie sú naviazané aj na brigádnickú činnosť. 

Brigádnická činnosť je naviazaná hlavne na študentov. Študenti svoju brigádnickú činnosť 

dokážu začať riešiť až v momente, keď ukončia akademický alebo školský rok. Takže pokiaľ 

by sme aj spúšťali prevádzku letného kúpaliska ako bolo plánované  minulý víkend, tak by 

sme ho spúšťali len v obmedzenom režime. Vzhľadom na počasie, sme sa rozhodli, že 

budeme musieť presunúť tento začiatok. Zrejme prevádzkovať kúpalisko v čase, keď je vonku 

23, 24, 25 C, je absolútne nerentabilné.  

 


